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El Ple de l’Ajuntament de L’Aldea reconeix la tasca  del Sr. Francisco Sánchez 
Latre donant nom a un carrer del municipi. 
 
El Ple de l’Ajuntament de l’Aldea de data 17 de març de 2022 va aprovar 
provisionalment les modificacions puntuals 1/2022 i 2/2022 de les Normes Subsidiàries 
de Planejament de L’Aldea aprovades inicialment pel Ple de data 3 de febrer de 2022 
desprès d’haver sotmès els expedients al tràmit d’informació pública que els 
pertocava. 
 
Va aprovar inicialment l’ordenança reguladora que ha de regir les subvencions a 
esportistes individuals que atorgui l’Ajuntament de l’Aldea per a la participació en 
competicions esportives. 
 
També es va aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança municipal de 
circulació per regular el trànsit de vehicles de gran tonatge pel casc urbà. 
 
El Ple també acorda en aquesta sessió la modificació provisional de l’Ordenança 
Fiscal número 6 per tal d’introduir una bonificació de l’Impost sobre Construccions, 
Instal·lacions i Obres per la instal·lació de panells fotovoltaics. 
 
Seguint amb la modificació d’Ordenances, s’aprova la modificació de l’Ordenança 
Fiscal núm. 5 reguladora de l’Impost Sobre l’Increment del Valor dels Terrenys de 
Naturalesa Urbana que adapta el contingut de la mateixa a la recent normativa estatal i 
la jurisprudència del Tribunal Constitucional en aquesta matèria. 
 
Durant la sessió s’aproven els dies de bous i programa d’actes taurins de les diferents 
festes del municipi per a l’any 2023. 
 
També acorda la nova denominació del carrer de Gas, de la Plaça 1 d’octubre i del 
carrer Francisco Javier Sánchez Latre. 
 
En relació a aquest últim, l’Alcalde explica que en tractar-se del carrer que dona accés 
al Col·legi Maria Garcia Cabanes i, havent escoltat diferents propostes fruit de la 
participació ciutadana, s’ha entès convenient reconèixer la labor duta a terme durant 
molts any al municipi per part del Sr. Francisco Javier Sánchez Latre, mestre d’aquest 
centre educatiu. 
 
Abans de donar per finalitzada la sessió es van debatre mocions presentades pels dos 
grups municipals amb representació. 
 


